


九歌民族管絃樂團
Chiuko Traditional Orchestra

九歌民族管絃樂團
Chiuko Traditional Orchestra

 藝術總監 Artistic Director :
孟美英 (林子鈺) Mong, Mei-Ying

 聯絡人 Contact :
王介文 Kevin Wang

 電話 Tel :
+886-3-422-6005

 E-mail :
chiuko.music@gmail.com

 團隊地址 Address :
32043桃園縣中壢市中美路16號3樓
3F., No.16, Zhongmei Rd., Zhongli City, Taoyuan
County 32043, Taiwan (R.O.C.)

團員五十餘人多為臺灣知名藝術學院與學校音樂科系的專業演奏員，包括臺灣藝術大學、臺北藝術大學、臺南藝術大學與中國文化大學等。連續五年獲選為文化部扶植團隊，並於2010年獲邀至德國弗萊堡 (Freiburg) 演出《Island Music-From Taiwan》音樂會。

Founded in 1998 and led by General Director MENG, Mei-Ying, the Chiuko Traditional Orchestra now boasts 50-odd professional musicians as members, most of them graduated from prestigious arts colleges and universities in Taiwan. Since 2009, the Orchestra has received grants from the Ministry of Culture for five years in a row. In 2010, it was invited to Freiburg, Germany to perform at the *Island Music - From Taiwan* concert.

聽眾在夢幻般的美妙音樂聲中被征服……但優美的音樂獲得聽眾一致好評。在落日的餘暉下，Brunnenhof廳伴隨橘紅的燈光與這多愁善感的動人音樂，記錄著這動人的夜晚。—德國溫泉報

Audiences are conquered in its dream-like melody and the orchestra also wins optimistic comments from whoever listens to them. Under the twilight of sunset, the sentiment-stirring music is accompanied with orange-colored lights in the Brunnenhof Hall. - *Badische Zeitung*, Germany



大音希聲貫古今《山歌》，楊文卿攝 (2013)
| Ethereal Music Throughout History, photo by YANG, Wen-Ching



音樂環島—臺灣地方民謠之旅《綠島小夜曲》，陳長志攝 (2011)
| Tour with Taiwanese Folksong, photo by CHEN, Chang-Chih

音樂環島—臺灣地方民謠之旅《綠島小夜曲》(2011)
充滿臺灣風情與懷舊的旋律，結合影像與燈光，瀏覽臺灣文化！

Tour Around Island with Taiwanese Folk Music (2011)
Full of Taiwanese flavors and nostalgic melodies, genuine Taiwanese culture is represented with the combination of images and lightings.

大音希聲貫古今《霸王卸甲》(2013)
音樂是社會最真實的縮影，多少騷人墨客筆下留有其痕跡，貫穿古今，依舊被世人所演奏，也反映了當時社會的真相。

Ethereal Music Throughout History (2013)
Music is the true epitome of society. A good number of poets and hommes de lettre have left their traces with works that shine through time. These works are still performed today while serving as a mirror of societies' time.



《大音希聲貫古今》《鄉村抒懷》，楊文卿攝 (2013)
| Ethereal Music Throughout History, photo by YANG, Wen-Ching



大音希聲貫古今《霸王卸甲》，楊文卿攝 (2013)
| Ethereal Music Throughout History, photo by YANG, Wen-Ching



九歌民族管絃樂團團照，九歌民族管絃樂團提供 | Chiuko Traditional Orchestra



音樂環島—臺灣地方民謠之旅《淡水暮色》，陳長志攝 (2011)
| Tour with Taiwanese Folksong, photo by CHEN, Chang-Chih